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Abstract (en)
[origin: FR2782577A1] The connector uses a dual sliding and pivoting action for insertion. The electrical connector has a base (10) with a terminal
seating to receive a plug (12). The base includes connection terminals for connection to a bundle of electrical cables (16). A guidance system (38)
is provided to provide the sliding introduction of the plug into the socket. This is followed by a pivoting movement, to bring the terminals into contact,
with the plug then adopting an immobilized position. The socket has a guide ramp to receive the contacts, ensuring the insertion and subsequent
pivoting of the plug into its contact position.

Abstract (fr)
L'objet de l'invention est un connecteur électrique a force d'insertion réduite comprenant une embase (10) munie d'un logement borgne prévu pour
recevoir une fiche (12), 'embase comprenant des broches (18). Il est prévu des moyens de verrouillage en translation par une nervure susceptible
de prendre deux positions I'une d'introduction par translation et I'autre de verrouillage aprés basculement relatif de la fiche et de I'embase. Il est en
outre prévu des moyens de verrouillage au basculement et des moyens de retenue de ces moyens de verrouillage au basculement. Application a la
connectique notamment dans les domaines automobile, aéronautique et électronique. <IMAGE>
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